



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

29 August 2017

Notice Further to Green Opening Arrangements

Dear Bowlers,

This 'Notice' serves to inform Club lawn bowlers that at the General Meeting held on 25 August 2017, the Committee had reached the following resolutions:

- i) "Greens" to be "Opened" on Wednesdays; Saturdays; and Sundays (Conditions remain unchanged as previously publicised – 'Notice' dated 28 April 2017 under the reference NOTICE/KBGC/2017/0018).
- ii) "Greens" to be specifically "Opened" on Tuesday/Thursday **ONLY** for the "National/League Competitions" that **SCHEDULED** by the HKLBA.
- iii) "Greens" to be specifically "Opened" for the purpose of completing the Hong Kong International Bowls Classic 2017 KBGC Men Pairs Qualifying Competition.

Thank you for your attention.



Alfred PANG
Bowls Convenor

通告 草場開放安排

親愛的草地滾球員，

謹此通告本會草地滾球員，在2017年8月25日的執委會通過以下決議：

- i) 草場在星期三、星期六、及星期日開放（條款保持不變 - 2017年4月28日通告編號 NOTICE/KBGC/2017/0018）。
- ii) 草場星期二/星期四特別安排只限開放給由香港草地滾球總會編排的“本地賽/聯賽”。
- iii) 草場特別開放以便完成香港國際草地滾球精英賽2017的雙人選拔賽。

多謝垂注。



滾球事務委員
彭柱林 謹啟
2017年8月29日